

ملاحظات الطلبة في نهاية الفصل الدراسي

End of Semester Student Feedback

Dear Students,

أعزاءنا الطلبة،

As the first semester of 2020/21 comes to an end, we'd like to say well done for all your hard work and efforts in this difficult time.

مع نهاية الفصل الدراسي الأول من العام الأكاديمي 2021 / 2020، نود أن نثني على ما بذلتموه من جهد ومتابعة خاصة في هذه الفترة الزمنية الصعبة.

The end of semester survey is now available on the SULMS page for each course. This survey is different from the module feedback. It will ask you to rate your satisfaction with teaching and learning, and academic support and tell us how important each are for you. It will also ask for your feedback on the achievement of the graduate attributes, and give you an opportunity to write your comments on the strengths and challenges studying through blended learning, and your recommendations for future delivery.

وكما هي العادة، فإن استبيان نهاية الفصل الدراسي متاح الآن على بوابة إدارة المحتوى التعليمي SULMS في الصفحة الخاصة بكل مقرر دراسي. علماً، بأن هذا الاستبيان مختلف عن الاستبيان الخاص بالوحدات الدراسية. حيث إن هذا الاستبيان يقيس مدى رضاك عن التعليم والتعلم، والدعم الأكاديمي، ومدى أهمية كل منهما بالنسبة لك. كما سيطلب منك إعطاء ملاحظاتك حول تحقيق سمات الخريجين، بالإضافة إلى منحك الفرصة لإبداء ملاحظاتك حول نقاط القوة والتحديات في نظام التعليم المدمج، وتوصياتك حول طرق الدراسة في المرحلة القادمة.

The survey is anonymous, so please take a few minutes and complete it.

لن تحتاج لذكر أو كتابة اسمك أو معلوماتك، فيرجى التكرم بإجابة على الاستبيان.

Say safe. Keep Oman safe

متمنين للجميع الصحة والسلامة، داعين الله أن يحفظ عُمان آمنة.

